
 
  

                    Protokoll från styrelsesammanträdet den 22 mars 2021 
                      Mötet var digitalt och fördes över Zoom                  

  

 

                                                  

                                                  Närvarande: Maria Jansson, Staffan Dackman, Stephan Jansson, 

                                              Reino Irvebrant, Agneta Södersten, Ulla Chronvall,  Gunilla Landmark, 

                                              Gunilla Beckholmen och Ewa Fogelfors 

                                               
                                                                                              

                                                                                                     

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande 

 

Maria Jansson, ordförande, hälsade välkommen och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Dagordning  Dagordningen godkändes sedan § 9 kommit att omfatta 

distriktsstämmans beslut om motion till riksstämman, tillsättande av 

kommitté för ny valberedning samt information om folkdansringens 

fastighet i Stockholmen 

 

§ 3 Föregående  

      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

  

§ 4 Skrivelser 

 

Inga skrivelser fanns att anmäla. 

 

§ 5 Rapporter 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A. Ekonomi  

Kassören Ulla Chronvall hade endast betalning av hyra att rapportera. 

B. Sektionen  

Gunilla Landmark rapporterade från  

Dräkt att dräktmarknad planeras först till våren 2022 och från 

Dans att dansledarutbildningens tre planerade tillfällen under hösten 

2021, med största sannolikhet flyttas fram. Först när verksamheten 

kommit igång i föreningarna, förhoppningsvis under hösten, kan det 

förstas kurstillfället ske, dvs tidigast i november.   

C. Distriktsstämman 

Distriktets första och förhoppningsvis sista digitala stämma fungerade 

fantastiskt bra. Formatet tycktes inte ha avskräckt någon och för att 

inte ”slarva bort” det intryck av högtid och allvar som en stämma dock 

inger, hade många klätt sig i dräkt medan andra hade den hängande 

synlig bakom sig. I brist på standar och andra symboler, fick distriktets 

beachflagga utgöra bakgrund till ordf Maria Jansson. I övrigt flöt 

stämman på som vanligt och den enda punkt som föranledde en rad 

ombud att ge sig in i diskussionen var motionen till riksstämman från  

Grillby fdg angående den drastiskt höjda medlemsavgiften till riks 

f.r.o.m 2022, Se § 9. 

 

 



 
§ 6 Konstituering 

 

 

 

 

§ 7 Digitala  

     distriktsträffar 

 

 

 

 

§ 8 Värd för 

      riksstämma 

 

 

 

 

 

§ 9 a  Motion till riks 

      

      

 

 

 

 

 

 

 

 

§ 9 b Sälja huset 

 

 

 

 

§ 9 c Valberedning 

 

 

 

 

 

 

 

§ 10 Årets möten 

 

 

 

 

Styrelsen beslöt att för Folkdansringen i Uppland (817602-7996) utse 

ordförande Maria Jansson (560409-1420) och kassör Ulla Chronvall 

(390907-0181) att var för sig, teckna föreningens firma samt 

bankkonto och plusgirokonto (44 56 88-5). 

 

Förslaget att ordna digitala distriktsträffar uppskattades av stämman 

och en första träff på temat ”hur kommer vi igång efter pandemin och 

vad gör vi under tiden” föreslogs till v 16. Maria Jansson beställer länk 

till den 20 eller 21 april mellan kl. 18,30 - 20,30. Anmälan om 

deltagande  sker till Staffan Dackman. 

 

Riksstyrelsen har skickat ut en förfrågan till alla distrikt för att 

undersöka intresset för att ”vara värd för och arrangera en 

riksstämma”, vilket from 2022 kommer att ske varje år.  

Efter en kort diskussion beslöt stämman att uppdra åt Maria Jansson att 

meddela riks att intresse finns - men för att få tid att förankra förslaget  

- tidigast 2025. 

 

Riksstyrelsens förslag att successivt höja medlemsavgiften till riks, 

fick ge vika för förslaget om en enda höjning på 45 kr från 155 kr till 

200 kronor from 2022. Beslutet har väckt bestörtning och ilska i 

många föreningar, som nu hävdar att många äldre och unga nu lämnar 

folkdansringen av kostnadsskäl. Att samtidigt besluta om årlig stämma                            

och de ökade kostnader som detta medför sticker också i ögonen. 

Stämman beslöt därför – inte endast att stödja motionen från Grillby 

fdg utan även författa en egen. Staffan Dackman hade redan ett utkast, 

vilket färdigställdes under mötet och godkändes. Staffan skriver under 

och skickar till riks. 

 

Under distriktsstämman framkom förslag till riks att frigöra pengar till 

verksamheten genom att sälja folkdansringens hus i Stockholm. 

Agneta Södersten åtog sig att reda ut varför detta inte är möjligt och 

därefter förklara varför med artikel i Info-bladet. 

 

Ett kontinuerligt medlemstapp i föreningarna medför att föreningarna 

får allt svårare att besätta poster inte bara i egna föreningen utan även 

till distriktet. Detta märks särkilt tydligt i valberedningen. Stämman 

beslöt uppdra åt distriktsstyrelsen att tillsätta en arbetsgrupp för att 

komma till rätta med problemet. Staffan Dackman åtog sig att samla 3 

personer med kloka synpunkter för att fundera över olika lösningar om 

hur en valberedning bäst skall rekryteras.  

 

Nästa möte äger rum tisdagen den 1 juni kl. 18.00 

Mötet blir troligen digitalt och länken skickas med kallelsen 

Mötet därefter äger rum den 3 augusti kl, 18.00 

Höstupptakt äger rum torsdagen den 30 september kl. 19.00 

Mötet därefter äger rum tisdagen den 2 november kl.18.00  



 
 

 

 

 

§ 11 Avslut 

 

Det nya året inleds med styrelsemöte onsdagen den 12 januari 2022! 

Mötet därefter äger rum måndagen den 14 februari kl. 18.00 

Format resp. lokal anges i kallelsen. Klockslaget är inte hugget i sten. 

 

Ordförande Maria Jansson tackade för uppmärksamheten och 

avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet  

 

 

 

 

Ewa Fogelfors 

 

 

    

   

 

 

 

 

            

              Maria Jansson 

 


